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Interpelacja nr 7 

w sprawie podjęcie natychmiastowych działań usunięcia Barszczu Sosnowskiego 

 
Zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie natychmiastowych działań w sprawie usunięcia Barszczu Sosnowskiego 

(Heracleum sosnowskyi) z terenów naszego miasta, w szczególności z Osiedla Europejskiego, gdzie mieszkańcy 

zgłosili jego obecność. 

  

Barszcz Sosnowskiego jest rośliną wyjątkowo niebezpieczną dla zdrowia ludzi i zwierząt. Kontakt z nią może 

powodować poważne poparzenia skóry, które w skrajnych przypadkach prowadzą do długotrwałych problemów 

zdrowotnych. Ze względu na toksyczne właściwości tej rośliny, jej obecność stanowi zagrożenie dla mieszkańców, 

zwłaszcza dzieci oraz osób starszych. 

  

W związku z powyższym, proszę o: 

  

1. Przeprowadzenie natychmiastowej inwentaryzacji terenów zielonych pod kątem obecności Barszczu 

Sosnowskiego, ze szczególnym uwzględnieniem Osiedla Europejskiego. 
2. Uruchomienie kampanii informacyjnej mającej na celu edukację mieszkańców na temat zagrożeń związanych  
z Barszczem Sosnowskiego oraz procedur postępowania w przypadku jego wykrycia. 
3. Wdrożenie systematycznych kontroli oraz monitoringu terenów zielonych, aby zapobiegać ponownemu 

rozprzestrzenianiu się tej rośliny w przyszłości. 

  

Podjęcie powyższych działań jest niezbędne dla zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom naszego miasta.  
Liczę na szybkie i zdecydowane kroki w tej sprawie. 
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